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111/24 Sunn kommuneøkonomi - grønn omsorg og demensgård 

Forslagsstiller: Elise Løkø (SV)  

Forslag: Alternativt forslag. 
 
Alternativ 2: Både tilbudet grønn omsorg - Dal gård og demensgården - Inn på tunet, 
opprettholdes. 
 

 

112/24 Dekningsgrad Heldøgnsbemannede omsorgsplasser - 
Sunn kommuneøkonomi 

Forslagsstiller: Ole Marcus Mærøe (R )  

Forslag: Alternativt forslag 
 
Dekningsgraden beholdes på dagens nivå. 
 

 

112/24 Dekningsgrad Heldøgnsbemannede omsorgsplasser - 
Sunn kommuneøkonomi 

Forslagsstiller: Lars Egeland (SV)  

Forslag: Styrking av eldreomsorgen 
 
Under forutsetning av at Formannskapets innstilling blir vedtatt, foreslås følgende 
tilleggsforslag: I den videre planleggingen skal det legges til grunn at 60% av differansen i 
driftsutgifter mellom 18% og 14% dekningsgrad skal brukes til å styrke eldreomsorgen utenfor 
døgnbasert omsorg.  
 

 

112/24 Dekningsgrad Heldøgnsbemannede omsorgsplasser - 
Sunn kommuneøkonomi 

Forslagsstiller: Henning Wold (H)  

Forslag: Alternativt forslag 
 

1. Dekningsgrad heldøgnbemannede omsorgsplasser settes til 14%. Det gjennomføres 
en evaluering og vurdering av dekningsgraden innen utgangen av 2028. 



2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å justere ned antall døgnbemannede 
omsorgsplasser på nivå med en dekningsgrad på 14%, der følgende hensyn ivaretas i 
prioritert rekkefølge: 

a. Husbankens krav om full drift av nyere delfinansierte plasser. 
b. Skjønnsmessig vurdering av bygningsmassens utforming sett i sammenheng 

med dagens krav til standard. 
c. Geografisk fordeling. 

3. Administrasjonen bes synliggjøre hvilke tiltak som styrkes i budsjett for 2025, som 
følge av planlagt nedjustering av dekningsgrad. 

 

 

 

114/24 Kjøp av lokaler til Revetal bibliotek 

Forslagsstiller: Ole Marcus Mærøe (R )  

Forslag: Alternativt forslag 
 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å fullføre forhandlinger med Revetal Invest AS om 
oppkjøp av lokalene. 
Det gis tilleggsbevilling på kr 100.000,- til å sette opp skillevegg i teknisk rom mot 
fellesarealer. 
Totalt beløp som bevilges til oppkjøp er kr 34.951.000,-. 
Utgifter til forsikring og utvendig vedlikehold mv estimert til inntil kr 650.000,- må 
innarbeides i fremtidige driftsbudsjetter. 

 

114/24 Kjøp av lokaler til Revetal bibliotek 

Forslagsstiller: Lars Egeland (SV)  

Forslag: Utsettelse 
 
Saken sendes tilbake til administrasjonen og kommer tilbake med avklaringer om vedlikehold 
og driftsoppgaver mellom kommunen og eierselskapet, som grunnlag for vurdering om kjøp 
eller ikke.  

 

117/24 Overordnet Beredskapsplan administrativ del Tønsberg 
kommune 2024 - 2028 

Forslagsstiller: Ole Marcus Mærøe (R )  

Forslag: Utsettelsesforslag – tilbakesending og høring 
 
Saken sendes tilbake, og legges ut til høring før ny politisk behandling. 

 

117/24 Overordnet Beredskapsplan administrativ del Tønsberg 
kommune 2024 - 2028 



Forslagsstiller: Ole Marcus Mærøe (R )  

Forslag: Endringsforslag 
 

1. Overskrifta “samtykke og tvang” med begge underpunktene strykes i 
smittevernplanen. 

2. Punkt 4 i innstillinga strykes. 
 

 

118/24  Endelig forslag til parkeringsstrategi Tønsberg kommune 
2024-32 

Forslagsstiller: Lars Egeland (SV)  

Forslag: Lading av elbiler 
 
Kartlegging av ladebehov på kommunale og privat drevne parkeringsplasser skifter fra 
prioritet B til A 

 

 

 

119/24 Forslag til planprogram kommuneplanens samfunnsdel 
med varsel om oppstart 

Forslagsstiller: Håvar Bettum (V)  

Forslag: Deler av vedtak strykes 
 
Siste avsnitt i innstillingen strykes 
 

 

119/24 Forslag til planprogram kommuneplanens samfunnsdel 
med varsel om oppstart 

Forslagsstiller: Ole Marcus Mærøe (R )  

Forslag: Endringsforslag til arealstrategi 
 
"Arealstrategien videreføres med nye 
strategier for: 
o fornybar energi" 
Endres til: 
"Arealstrategien videreføres med nye 
strategier for: 
o fornybar energi som ikke kommer i konflikt med naturinteresser" 
(resten av kulepunktene forblir som i innstillinga). 
 
 

 



119/24 Forslag til planprogram kommuneplanens samfunnsdel 
med varsel om oppstart 

Forslagsstiller: Christina Grefsrud-Halvorsen (SV) 

Forslag: Forslag fra SV 
 
Revidering av kommuneplanen bygger på eksisterende visjon, det igangsettes ikke en prosess 
for å utvikle ny visjon og hovedmål. 
 

 

119/24 Forslag til planprogram kommuneplanens samfunnsdel 
med varsel om oppstart 

Forslagsstiller: Trond Ekstrøm (FRP)  

Forslag: Diverse nye punkter 
 
Følgende legges inn under arealstrategi: 
  
1. Kjernekraft!  
Et såkalt SMR - kraftverk (små modulære reaktorer) har en størrelse på linje med Ullevål 
stadion, og gir strøm tilsvarende 170 000 husholdninger. Det er betydelig mindre 
arealkrevende enn f.eks. solcelle- eller vindturbinpark. Samtidig så er det et krav om at 
Vestfold produserer mer av strømmen sin selv.  
2. Økt BYA på tomtene/fortetting 
Det er en nasjonal føring om arealeffektivitet samtidig som det er et ønske fra boligeierne at 
boligens kvaliteter opprettholdes.  
3. Byggehøyder 
Det er igjen et spørsmål om arealeffektivitet. Hvor skal man opprettholde dagens 
byggehøyder, og hvilke områder tåler høyere byggehøyder? Ifølge kommuneplanens arealdel 
så må vi bygge 440 boliger i året for å ta unna veksten i kommunen.  
 
 

 

119/24 Forslag til planprogram kommuneplanens samfunnsdel 
med varsel om oppstart 

Forslagsstiller: Julie Stuestøl (MDG)  

Forslag: Visjonen fjernes 
 
Som del av revisjonsarbeidet fjernes visjonen. Misjon og verdier beholdes.  
 

 

124/24 Strategi- og prinsipplan for Kaldnes vest 

Forslagsstiller: Lars Egeland (SV)  

Forslag: Arkitektonisk form 
 



Bygningene på Kaldnes Vest skal gis et arkitektonisk uttrykk som er særegent og som viser 
tilhørighet til regionen og som som viser historiske røtter, i moderne form. 
 

 

129/24 Forespørsler 

Forslagsstiller: Christina Grefsrud-Halvorsen (SV) 

Forslag: Interpellasjon om romene i Tønsberg 
 
Ordfører, 
 
Rett før jul i 2023 vedtok kommunestyret med 23 mot 20 stemmer at den såkalte romleiren på 
Trettepletten skulle legges ned. Dette skapte store reaksjoner hos mange. Saken fikk mye 
oppmerksomhet og det ble diskusjon rundt hvordan mennesker behandles i Tønsberg. Det ble 
etterlyst raushet og medmenneskelighet, ikke minst overfor denne gruppen mennesker som 
tilhører et folk med en lang og vond forfølgelseshistorie. 
 
27. mai i år skrev TB at ordføreren er enig med SV i at romene må bli tatt vare på, og på en 
ordentlig måte. TB siterte ordføreren på følgende: «De er å regne som våre innbyggere, og vi 
må ta vare på de. Vi  blir nødt til å finne en god løsning vi kan leve med alle sammen.» 
 
I starten av juni startet rivingen av leiren på Trettepletten. Det var ikke etablert en ny leir eller 
et nytt felles bosted for Trettepletten-beboerne. 
 
Det bodde på dette tidspunktet et tosifret antall mennesker på Trettepletten. 
Campingvognene deres ble etter hva vi kjenner til inndratt.  
 
Selv fortalte noen av beboerne etter rivingen at livet ble svært vanskelig for dem. 8 juni skrev 
Tønsbergs Blad at noen sov i bilene sine, at de fortalte at de frøs på natten, at de måtte gå på 
toalett på bensinstasjoner. De  etterlyste i samme artikkelordførerens løsning, som omtalt. 
 
Siden skal noen ifølge media, ha oppholdt seg på messeområdet. 
 
Flere, inkludert SV, fikk før sommeren henvendelser fra private aktører som ønsket å hjelpe 
romene med et sted å bo. Etter hva vi kjenner til, har ikke kommunen benyttet seg av dette. 
Undertegnede ba før sommeren om en tilbakemelding på utviklingen i saken, men ingen i 
Tønsberg SV har til dags dato fått noen tilbakemelding om dette. 
 
Derfor spør jeg ordføreren: 
 
Har Tønsberg kommune forsøkt å finne gode løsninger som alle kan leve med i denne saken, 
slik det ble uttalt fra ordfører i TB i mai? I tilfelle hvilke løsninger? 
 
Hvordan har saken blitt håndtert i sommer? 
 
Har Tønsberg kommune informasjon om hvordan det går med menneskene som ble hjemløse 
da Tretteplettenleiren ble revet? 
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